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Spørgsmål nr. S 907 
§ 20 – spørgsmål til mundtlig besvarelse den 8. maj 2024 
 

Til: Transportministeren  

Dato: 3. maj 2024 

Stillet af: 

 

Kenneth Fredslund Petersen (DD) 

Mener ministeren, at det er rimeligt, at flextrafikvognmænd er bundet af A++-

energimærkekravene, hvis de har behov for at udskifte deres køretøj, 

selvom det ikke er muligt for vognmænd i landdistrikterne at finde en elbil, 

der kan køre langt nok på en ladning og samtidig leve op til kravene, der 

stilles til flextrafikkøretøjer? 

(Spm. nr. S 907). 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  

 

 

Offentligt

Transportudvalget 2023-24


